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El Partit Verds d’Andorra va 
exposar ahir quins seran els 
passos que faran a partir d’ara 
després de la dimissió en bloc 
de l’executiva. També van 
analitzar els resultats de les 
darreres eleccions generals i, 
d’aquesta manera, una de les 
portaveus en funcions, Antònia 
Escoda, va manifestar que els 
Verds “han estat víctimes del 
seu propi eslògan”, és a dir, del 
vot útil, però va recordar que el 
partit continuarà el treball “per 
les idees”, ja que va assenyalar 

que la tasca que duen a terme 
va més enllà dels comicis, gene-
rals o parroquials. 

D’aquesta manera es consti-
tuiran quatre comissions, que 
faran el treball pel congrés del 
20 de juny, en què s’ha d’esco-
llir una nova executiva. Una de 
les comissions, de fet, treballarà 
en les candidatures per a aquest 
congrés, mentre que una altra 
elaborarà les ponències que s’hi 
hauran d’exposar. 

Els Verds també van anun-
ciar que la feina que fan a la 
CASS continuarà endavant i 
paral·lelament el partit vol fer 

l’entrada formal a la federació 
dels Verds europeus, per for-
mar-ne part com a membres de 
ple dret. Finalment, Joventuts 
d’Esquerra Verda també farà un 
congrés per reestructurar-se.

Jael Pozo, l’altra portaveu en 
funcions, també va manifestar 
que “hi ha moltes persones” 
disposades a formar part de 
l’executiva, i en aquest sentit 
Escoda va remarcar que els 
Verds són un partit amb un 
projecte clar i que per tant hi 
ha “gent afí” a aquests objec-
tius i “amb ganes de tirar-ho 
endavant”. També van restar 

importància a qui serà el relleu 
d’Isabel Lozano exposant que 
sempre han treballat en con-
junt i que “les persones són el 
menys important”. 

Pozo també va avançar que 
aquesta legislatura, que arren-
carà el mes de juny, serà un 

“bon moment” per als Verds ja 
que estan disposats a fer una 
“autèntica oposició”, i va con-
cloure que la formació continu-
arà “al peu del canó”. En aquest 
sentit va recordar el compromís 
tant amb els electors com amb 
els que no poden votar. 

Els Verds consideren que han 
estat “víctimes” del vot útil
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Pozo i escoda, les portaveus en funcions de la formació, ahir.

El líder del Partit Socialdemò-
crata (PS) i vencedor de les elec-
cions generals del 26 d’abril, 
Jaume Bartumeu, es va mostrar 
convençut ahir, després de la 
primera trobada amb repre-
sentants d’Andorra pel Canvi 
(ApC), que “estem en una situa-
ció bona per afrontar el mandat 
que va donar la ciutadania”; és 
a dir, “nosaltres, per fer el canvi 
necessari, i els tres grups, per 
impulsar els pactes d’estat tam-
bé necessaris”.

Així mateix, Bartumeu, que 
davant la nova petició d’un 
govern de concertació per part 
d’ApC va reiterar que el país 
“no està en una situació d’emer-
gència nacional” que justifiqui 
aquest fet i va recordar que 
“seria com traslladar al consell 
de ministres un segon debat 
parlamentari”, va considerar 
normal que el líder de Coalició 
Reformista (CR), Joan Gabriel, 

presenti candidatura a cap de 
Govern.

“El debat hi ha de ser”, va 
assegurar el líder socialdemò-
crata, que va destacar, però, 
que “la ciutadania agrairia” que 
el cap de Govern fos escollit en 
la primera votació ja que en cas 

d’haver d’arribar a la segona “es 
perdrien uns dies que el país ne-
cessita”. No obstant, Bartumeu 
va voler llançar un missatge 
de tranquil·litat i es va mostrar 
convençut que “tots jugarem el 
paper que els ciutadans han dit 
que hem de jugar”.

Pel que fa a la reunió amb els 
representants d’ApC, i tal com 
ja havia avançat dilluns, Bartu-
meu va proposar a la plataforma 
el càrrec de subsíndic, després 
del rebuig de CR d’aquesta pro-
posta, i va instar també ApC a 
sumar-se als pactes d’estat.

En aquest sentit, el líder soci-
aldemòcrata va explicar que des 
del PS s’elaborarà un document, 
a mode d’esborrany del que po-
dria ser el pacte d’estat, que es 
trametrà a les altres dues for-
ces parlamentàries. I és que per 
Bartumeu “és més fàcil treballar 
a partir d’un document que no 
que tres forces es reuneixin per 
fer-ne un”.

Per la seva part, el portaveu 

d’ApC, Miquel Aleix, que va 
explicar que en la trobada les 
dues formacions havien coinci-
dit en la necessitat que “Andor-
ra tingui durant els quatre anys 
vinents estabilitat política”, va 
confirmar que el comitè execu-
tiu d’ApC estudiarà la proposta 
dels socialdemòcrates, i que es 
donarà una resposta, sigui en un 
sentit o en un altre, en la nova 
trobada que mantindran totes 
dues formacions demà.

rodríguez, President
D’altra banda, Bartumeu va con-
firmar que el número tres de 
la llista nacional, l’encampadà 
Francesc Rodríguez, exercirà 
amb gairebé total seguretat de 
president del grup parlamentari 
socialdemòcrata, i quedarà per 
definir quin conseller o conselle-
ra en serà el president suplent, 
així com qui exercirà de síndic, 
qüestions òbviament supedita-
des a la decisió que prengui fi-
nalment Andorra pel Canvi. 

Bartumeu: “Estem en una situació bona 
per afrontar el mandat de la ciutadania”
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El comitè executiu d’ApC respondrà demà si accepta o no la subsindicatura oferta pel PS
tati masià

un moment de la reunió entre les delegacions del Ps i d’apc.

El líder socialdemòcrata 
està convençut que tots 
jugaran el paper que han 

decidit els electors


